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Magyar Pétanque Szövetség 

 

Országos Sportági Szakszövetség  
H-7396 Magyarszék, Kossuth L. u. 33. www.petanque.hu Tel: +36 70/933 0215 

 
JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: a MAPESZ rendkívüli elnökségi üléséről  

Helyszín: messenger 

 

Időpont: 2022. július 12. 17:30 óra 

 

Jelen vannak: Kocsis Tamás elnök 

                         Dr. Novák Barnabás alelnök 

                         Babai Gábor elnökségi tag 

                         Tálosi Krisztián elnökségi tag 

                         Dr. Kárpáti Zsófia főtitkár (17:50 órakor később csatlakozott) 

                         Hegyi András Sárvári PC SE 

                         Kékesi Mihály Honvéd Szondi SE  

 

                    

                        

                       

Az elnök köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy az 5 fős elnökségből 4 fő jelen 

van. Megállapítja, hogy így az ülés határozatképes, az ülést az elnök 17:35 órakor 

megnyitotta. A jegyzőkönyv vezetésével az elnökség Kocsis Tamást, hitelesítőknek Tálosi 

Krisztiánt és Babai Gábort elnökségi tagokat bízta meg.  

 

Napirend: 
 

 1./  Etikai és Fegyelmi bizottság felkérése – (Előterjesztő: Kocsis Tamás elnök) 

 

2./  Egyebek 

 

 

   

1/0712/E/2022. számú határozat: 

Kocsis Tamást jegyzőkönyvvezetőnek, Tálosi Krisztiánt és Babai Gábort hitelesítőnek és a 

napirendi pontokat az elnökség 4egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta. 
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1. Napirendi pont: 

            Etikai és Fegyelmi bizottság felkérése – (Előterjesztő: Kocsis Tamás elnök) 

 
Az  elmúlt hónapokban történt események (hollandiai EB magyar válogatott csapat lemondása 

és a Balaton SE ifjúsági triplett OB rendezésének szabályossága) kapcsán és  az elnökség 

hitelességének megőrzése érdekében,  az elnökségnek döntenie kell, hogy az ügyek 

kivizsgálására  Etikai és Fegyelmi bizottságot kérjen-e fel? 

Az EB lemondás körülményeiről  eddig is megoszlottak a vélemények és a döntés után sem 

került nyugvópontra a lemondás szabályossága. Az ifjúsági triplett OB rendezéséről a VHSE 

részéről folyamatos támadás érte az elnökséget és az  OB lebonyolításának szabályossága is 

kérdéseket vetett fel. 

Ezért  az elnökség elé terjesztem a két ügy kivizsgálását. Kérem az elnökség véleményét a 

napirendben. 

 

Babai Gábor: ne maradjanak kivizsgálás nélkül az elnökséget ért vádak. 

 

Dr.Novák Barnabás: az ifi triplett OB lebonyolításának jkv.-ét nem érti. A kilövő OB 

lemondása? Január óta a versenynaptárban szerepelt, hogy a Balaton SE rendezi a két OB-t. 

Javasolja, hogy a Balaton SE a két rendezésért ne kapja meg a rendezői díjat. 

 

Tálosi Krisztián: a lövő OB lemondása kapcsán elmondta, hogy korábban nem jelezte 

kifogását a rendezést vállaló egyesület, pedig a versenynaptárban egyértelműen fel volt 

tüntetve a rendező egyesület, ill. az év elejét kiküldött tájékoztató levél is tartalmazta az ob 

helyszínét és rendezőjét. A duplett ob rendezése sem ment zökkenőmentesen, pl. nem volt 

világítás a késő esti döntő alatt. Az ifi ob le nem játszott mérkőzéseinek a csapatok által 

„megbeszélt” eredménye a csalás gyanúját is felveti.  

 

Hegyi András: figyelmeztet arra, hogy csak minimum 6 csapat indulása esetén jár a 

felvételihez a 10 kreditpont. A lövő OB lemondása is kérdéses számára, mert nem értesült 

pontosan az előzményekről. Erről kér tájékoztatást. 

 

Dr.Kárpáti Zsófia: A versennyel kapcsolatos dokumentumok időben történő megküldése 

alapfeltétele a versenyrendezésért járó juttatás kifizetésének. Javasolja, hogy a Balaton SE a 

két rendezésért ne kapja meg a rendezői díjat.  

 

Hegyi András: legyen aláíratva a versenyrendezést vállalt egyesületekkel a vállalás, hogy a 

későbbi problémákat el lehessen kerülni, mint ebben az esetben is. 

 

Dr.Kárpáti Zsófia: nem javasolja a többlet adminisztrációt, amire nincs is kapacitás és 

különben is minden Országos Bajnokság lebonyolítására, az elnökség által konkrét 

lebonyolítási rend minden egyesületnek a verseny szezon beindítása előtt írásban ki lett 

küldve. Ezeket kell betartani. 

 

Kékesi Mihály: voltak-e előzőkben is hasonló mulasztások a jelentések terén? Legyen írásban 

megfogalmazva minden elvárás, így elkerülhetőek lesznek ezek a problémák. Felajánlotta, 

hogy a több évtizedes versenyrendezési tapasztalata alapján szívesen segít 

versenyrendezésekben. 

 

Az elnökség megvitatta a meghívóban szereplő Etikai és Fegyelmi bizottság felkérésének 

kérdését és megállapította, hogy nem kíván bizottságot felkérni.A felmerült problémák egy 
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részét már korábbi elnökségi döntéssel lezártnak tekinti, az újabb problémák megoldását saját 

hatáskörében kívánja lerendezni. 

  
 

 

 

 

Az előterjesztést az elnökség megvitatta és az alábbi határozatot fogadta el: 

 
 

2/0712/E/2022. számú határozat: 

A Balaton SE ne kapja meg a két szabálytalanul megrendezett OB (ifjúsági triplett, felnőtt 

duplett) után járó díjazást. 

A lövő OB lemondásához hasonló helyzetek elkerülése miatta jövőben a 

versenyrendezésekkel kapcsolatos kötelezettség vállalásokat írásba kell foglalni, ,  

A szigligeti ifjúsági triplett OB nem a versenykiírásnak megfelelően került lebonyolításra (a 

kiírásban szereplő 13 órai versenykezdés nem lett betartva,és nem az előírt szabályok szerinti 

két körös lebonyolítással lett megrendezve a verseny), ezért az elnökség a verseny 

végeredményét törli és a verseny ismételt megrendezéséről dönt. Az új időpontról és a 

helyszínről az elnökség később intézkedik. Az új időpontban történő megismételt rendezés 

lehetőséget ad arra, hogy megfelelő számú csapat részvétele esetén a versenyzők a 

továbbtanuláshoz szükséges kreditpontokat megszerezzék. 

 

 

A határozatot az elnökség 4 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 

elfogadta.  

  

 
 

 
 

2. Napirendi pont: 

 

Egyebek 

 

  Hegyi András:  

 A 2022.07.02-i levelében a Duplett OB-vel kapcsolatban néhány észrevételt, javaslatot tett. 

 

Szeretné kérni, hogy találjunk megoldást a versenyen valóban megjelent csapatok 

számbavételére. Pl. az online lista alapján ki lehetne nyomtatni a nevezetteket és csapatonként 

1-1 ember az aláírásával igazolhatná, hogy csapata teljes létszámban jelen van és játékra kész. 

A duplett OB alkalmával a kiemeléseknél látott problémát, ezért felajánlja a korábbi levelében 

is leírtak alapján, ha az Elnökség igényli, legjobb tudása szerint segít ezeknek a 

kiemelésekhez szükséges táblázatoknak az elkészítésében.  
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Kocsis Tamás:  

Hivatkozott Szabó Dániel és Kocsis-Simon Ágnes szövetségi kapitányok elnökségnek írt 

levelére, amelyben a két szövetségi kapitány a tatabányai és a veszprémi fiú ifjúsági és női 

reménységek EB felkészülési edzőtáborához kértek anyagi támogatást. 

A várható összköltség a szállás és étkezéseknek a beküldött részletes költségvetés 

alapján:206.439 Ft.  

Az elnökség felkérte az elnököt, hogy adjon tájékoztatást a 2022. évi pénzügyi tervben van-e 

keret a támogatásra? 

 A tervezett pénzügyi keretben szerepelnek az ifjúsági, reménységek és a felnőtt válogatottak 

részére szervezett edzőtáborok támogatásai és rendelkezésre áll erre forrás is. 

Az elnökség döntése szerint, előírt szabályos számlák benyújtásával, utólagos 50%-os 

támogatást kapjanak a kérelmezők. 

  

  

 

 

 
Egyéb észrevétel és hozzászólás hiányában Kocsis Tamás minden résztvevőnek megköszönte 

jelenlétét és hozzászólását majd az elnökségi ülést 19 óra 20 perckor lezárta. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Kocsis Tamás  Babai Gábor Tálosi Krisztián Kocsis Tamás 

  elnök         elnökségi tag elnökségi tag elnök 

  sk. jkv .hitelesítő jkv.hitelesítő                 jegyzőkönyvvezető  

 

 

 

 

 


